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NOTICE TO CREDITBANK ACCOUNT HOLDERS 
REGARDING FOREIGN ACCOUNT TAX COMPLIANCE  
 
Dear Client, 
 
Please be advised that Creditbank S.A.L. is fully compliant with the requirements of the U.S. Foreign Account Tax 
Compliance Act (FATCA) and its mandatory implementing regulations, guidance and agreements.  The express terms 
and conditions of FATCA require Creditbank to undertake, among other requirements, the following: 
 

 Review, evaluate, and update data (Know Your Customer information) regarding each account holder. 
 Determine whether any Creditbank account holder is considered a U.S. person.  An individual or entity is 

considered a U.S. person if any of the following criteria are satisfied: 
 

(i) the individual holds a U.S. Passport or Green Card; 

(ii) the individual was born, or resides, in the United States; 

(iii) the individual maintains a U.S. address, a U.S. telephone number, a US postal address, or 
engages in U.S. activities;  

(iv) the individual is considered under U.S. law to be  U.S. person based upon extended periods of 
residence in the U.S. or for any other reason; 

(v) the entity is a U.S. corporation; 

(vi) the entity is a U.S. partnership; 

(vii) the entity is an estate of a U.S. person; 

(viii) the entity is a trust, if a U.S. court can exercise primary jurisdiction and one or more U.S. 
persons have the authority to control all substantial decisions of the trust. 

(ix) the entity has a substantial U.S. owner. 

(x) The individual has given standing instructions to transfer funds to an account in the U.S.;  

(xi) The individual has appointed an attorney on the account whose address is in the U.S.;  
 

If such indicia are found, the account holder must, within a specified period, provide Creditbank with 
information and documents confirming whether the account holder is subject to U.S. tax or not and any 
other information that may be requested by Creditbank. Creditbank is obligated to provide this information 
to the U.S. tax authorities. In order to implement the above, the identity of the account holder as well as 
the beneficial owner thereof shall be taken into consideration. 
 

 For this purpose, account holders who are subject to FATCA are required to waive bank secrecy protection 
in favor of the U.S. tax authorities and authorize Creditbank to disclose account and other related 
information to the U.S. tax authorities. 

 
 Accounts maintained by a U.S. person or entities (including foreign entities) in which a U.S. person owns 

more than a 10 percent interest by vote or value, are also subject to an annual report to the U.S. tax 
authorities. 

 Classify an account holder as a "Recalcitrant Account Holder" as defined by  FATCA if the account holder 
does any of the following: 

(i) Refuses to provide any information or documents requested by Creditbank within a specified 
period of time; 

(ii) Provides contradictory or inconsistent information or documents or provides information that 
Creditbank determines is inconsistent or contradicted by information in Creditbank's possession; 

(iii) Refuses to waive banking secrecy in favor of the U.S. tax authorities. 
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In the event Creditbank classifies an account holder as a "Recalcitrant Account Holder," the bank is required by 
FATCA to withhold, for the benefit of the U.S. tax authorities, a percentage (usually 30 percent) of the client's 
proceeds which are subject to withholding as per FATCA, and/or to block and close the accounts and terminate 
its banking relationship. 
 
Please note that we have summarized above our understanding of some of FATCA’s provisions 
and the measures that we are constrained to take in this regard.  However, as we are not experts 
in U.S. taxation, we kindly advise concerned account holders to refer to the U.S. Internal Revenue 
Service and/or experts and specialists that they deem appropriate, and to act according to their 
advice and guidance.  Therefore, we cannot be held liable, for any reason whatsoever and towards 

anyone, with respect to the understanding summarized above and regarding any measures that 
we might be compelled to take in the implementation of FATCA. 
 
The present acknowledgment letter shall be considered as an integral part of the agreements governing the 
account holder's relations with Creditbank, effective as of the date of its notification. 
 
 
 
 

For acknowledgment 
 
Account holder name: 
Account number: 
Date: 
Signature of account Holder: 
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 إعلام لجويع العولاء هتعلقّ بالقانوى الأهيزكي
 FATCA بالاهتثال الضزيبي للحسابات في الخارج الوتعلق

 

 ،تؼذ انرذٛح
 

خز انؼهى تأٌ الاػرًاد انًظشفٙ ػ.و.ل. ٚرمٛذّ تانكايم يغ يا ٚفشػّ انمإٌَ الأيٛشكٙ انًرؼهك تالايرثال انؼشٚثٙ أٚشجٗ 
( ٔالأَظًح انرطثٛمٛح انًهضيح ٔالإسشاداخ ٔالاذفالٛاخ انًرؼهمح تّ. إٌ الأدكاو ٔانششٔؽ FATCAنهذغاتاخ فٙ انخاسج )فًٛا ٚهٙ: 

 رًاد انًظشفٙ ػ.و.ل. أٌ ٚرخز عهغهح يٍ الإجشاءاخ يٍ ػًُٓا انرانٛح:ذٕجة ػهٗ الاػ FATCAانظشٚذح نـ 

  يٍ خلال اعرًاسج اػشف ػًٛهك( يشاجؼح ٔذمٛٛى ٔذذذٚث انًؼهٕياخKYC.انؼائذج نكم طادة دغاب ) 
  ًإرا  ذذذٚذ يا إرا كاٌ أ٘ يٍ أطذاب انذغاتاخ ٚؼرثش شخض أيٛشكٙ. ػهًاً أٌ انشخض انطثٛؼٙ أٔ انًؼُٕ٘ ٚؼرثش أيٛشكٛا

 ذٕفشّخ فّٛ أ٘ يٍ انًؤششاخ انرانٛح:
 

(i)  إرا كاٌ انشخض انطثٛؼٙ ٚذًم جٕاص عفش أيٛشكٙ أٔ إلايحGreen Card. 

(ii) ٚخ انًرذذج الأيٛشكٛح أٔ يمًٛاً فٛٓا.اإرا كاٌ انشخض انطثٛؼٙ يٕنٕداً فٙ انٕلا 

(iii)  ًفٙ انٕلاٚاخ انًرذذج إرا كاٌ نهشخض انطثٛؼٙ ػُٕاٌ أٔ سلى ْاذف أٔ سلى تشٚذ٘ أٔ ًٚاسط َشاؽاً/ػًلا
 الأيٛشكٛح.

(iv) جإرا كاٌ انشخض انطثٛؼٙ ٚؼرثش ٔفماً نهمإٌَ الأيٛشكٙ شخظاً أيٛشكٛاً )تانًفٕٓو انؼشٚثٙ( ذثؼاً نرشاكى يذ 
 ساػٛٓا أٔ لأ٘ عثة آخش.اذٕاجذِ ػهٗ 

(v) .إرا كاٌ انشخض انًؼُٕ٘ ششكح أيٛشكٛح 

(vi) .إرا كاٌ انشخض انًؼُٕ٘ ششاكح أيٛشكٛح 

(vii)  انًؼُٕ٘ ريح يانٛح ػائذج نشخض أيٛشكٙ.إرا كاٌ انشخض 

(viii)  إرا كاٌ انشخض انًؼُٕ٘ ْٕ يٍ َٕع انـTrust  لإدذٖ انًذاكى الأيٛشكٛح  جانؼائذ حانمؼائٛنهغهطح انخاػغ
 ػائذج نشخض أيٛشكٙ. Trustٔػهٗ أٌ ذكٌٕ عهطح اذخار انمشاساخ انجْٕشٚح داخم انـ 

(ix)  ًأعاعٛاً.إرا كاٌ نذٖ انشخض انًؼُٕ٘ يانكاً أيٛشكٛا 

(x)  ٌلذ أػطٗ ذؼهًٛاخ دائًح ترذٕٚم أيٕال إنٗ دغاب يفرٕح فٙ انٕلاٚاخ انًرذذج  انطثٛؼٙ انشخضإرا كا
 الأيٛشكٛح.

(xi)  ٍّٛٔكٛلاً ػٍ انذغاب نّ ػُٕاٌ فٙ انٕلاٚاخ انًرذذج الأيٛشكٛح. انطثٛؼٙ انشخضإرا ػ 
 

ًٓهح انًذذدج نّ اٌ ٚضٔد انًظشف فٙ دال ذٕفش ا٘ يٍ انًؤششاخ اػلاِ، ٚرٕجة ػهٗ طادة انذغاب ٔػًٍ ان
تانًؼهٕياخ ٔانًغرُذاخ انرٙ ذثثد يا إرا كاٌ طادة انذغاب خاػؼاً نهؼشٚثح الأيٛشكٛح أو لا تالإػافح انٗ أ٘ يؼهٕياخ 
أخشٖ لذ ٚطهثٓا يُّ الإػرًاد انًظشفٙ ٔانز٘ ٚكٌٕ ْزا الأخٛش يهضياً ترمذًٚٓا انٗ انغهطاخ انؼشٚثٛح فٙ انٕلاٚاخ 

 ح. ٔٚؤخز تؼٍٛ الإػرثاس نرطثٛك يا ذمذو نٛظ فمؾ ْٕٚح طادة انذغاب ٔاًَا أٚؼاً طادة انذك الإلرظاد٘ تّ.الأيٛشكٛ
 

  ٍٛنـ ٔنٓزِ انغاٚح، ٚطهة يٍ أطذاب انذغاتاخ انخاػؼFATCA  انرُاصل ػٍ انغشٚح انًظشفٛح ذجاِ انغهطاخ انؼشٚثٛح
تذغاتاذٓى إػافحً انٗ يؼهٕياخ أخشٖ يرؼهمح تٓى انٗ انغهطاخ الأيٛشكٛح ٔالإجاصج نهًظشف تئػطاء انًؼهٕياخ انًرؼهمح 

 انؼشٚثٛح الأيٛشكٛح. 
 

  ًإٌ انذغاتاخ انرٙ ٚرى ذذشٚكٓا يٍ لثم شخض أيٛشكٙ أٔ انرٙ ذكٌٕ ػائذج نشخض يؼُٕ٘ ًٚهك فّٛ شخظاً أيٛشكٛا
تٓا، ذكٌٕ تذٔسْا يشًٕنح % يٍ الأعٓى/انذظض يٍ دٛث ػذدْا أٔ لًٛرٓا أٔ دمٕق انرظٕٚد انًشذثطح 10أكثش يٍ 

 تًٕجة انرثهٛغ انغُٕ٘ نهغهطاخ انؼشٚثٛح الأيٛشكٛح.
 

  لإٌَذظُٛف انؼًٛم ػهٗ اَّ "ػًٛم غٛش يرؼأٌ" تًفٕٓوFATCA  : ٗإرا الذو ْزا انؼًٛم ػه 

(i) ٚٔالإػرًاد انًظشفٙ تانًؼهٕياخ ٔانًغرُذاخ انرٙ ٚطهثٓا ْزا الأخٛش ػًٍ انًذج انًذذدج نّ. ذسفغ ذض 

(ii) ٚٔالإػرًاد انًظشفٙ تًؼهٕياخ أٔ يغرُذاخ يرُالؼح أٔ يهرثغح، أٔ لاو ترضٔٚذِ تًؼهٕياخ ٚؼرثشْا الإػرًاد  ذذض
 انًظشفٙ يخانفح نهًؼهٕياخ انرٙ ْٙ تذٕصذّ أٔ يرُالؼح يؼٓا.

(iii) .الإيرُاع أٔ سفغ سفغ انغشٚح انًظشفٛح ذجاِ انغهطاخ انؼشٚثٛح الأيٛشكٛح 
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فٙ دال لاو الاػرًاد انًظشفٙ ترظُٛف طادة دغاب ػهٗ اَّ "ػًٛلاً غٛش يرؼأَاً"، فئَّ ٚمرؼٙ ػهٗ انًظشف ٔفماً نمإٌَ 
FATCA  لرطاع تًٕجة لإٌَ %( يٍ يذاخٛهّ انخاػؼح نلإ00أٌ ٚمرطغ نظانخ انغهطاخ انؼشٚثٛح الأيٛشكٛح َغثحً )ذٕاص٘ تالاجًال 
FATCA غاتاخ ْزا انؼًٛم ُٔٚٓٙ ػلالرّ انًظشفٛح يؼّ.،ٔ/أٔ أٌ ٚجًذ أ ٚمفم د 

 

 خثشاء نغُا أَُا غٛش. انخظٕص تٓزا ترطثٛمٓا يهضيٌٕ َذٍ انرٙ ٔنهرذاتٛش FATCA لإٌَ أدكاو نثؼغ يفٕٓيُا ذمذو فًٛا أٔجضَا نمذ

 انذاخهٛح انٕاسداخ إداسج تًشاجؼح الأدكاو تٓزِ يؼُٛاً  َفغّ ٚجذ دغاب طادة كم َُظخ فئَُا ٔنزنك الأيٛشكٛح، انؼشٚثح شؤٌٔ فٙ

Internal Revenue Service ٙانشأٌ ْزا فٙ الإخرظاطٍٛٛ أٔ انخثشاء يٍ يُاعثاً  ٚشاِ يٍ أٔ أٔ/ٔ الأيٛشكٛح انًرذذج انٕلاٚاخ ف 

 كاٌ، أ٘ ٔذجاِ كاٌ عثة لأ٘ يغؤٔنٛح، أٚح َرذًم اٌ ٚغؼُا لا تانرانٙ ٔ. نّ ٚؼطَٕٓا انرٙ ٔالإسشاداخ نلإعرشاساخ ٔفماً  نهرظشف

 .FATCA نمإٌَ ذطثٛمُا يؼشع فٙ لاذخارِ َؼطش لذ ذذتٛش تأ٘ أٔ أػلاِ انًٕجضج FATCA لإٌَ لأدكاو تًفٕٓيُا ٚرؼهك فًٛا

 

لإذفالٛاخ ٔانؼمٕد انرٙ ذشػٗ ػلالح طادة انذغاب تالإػرًاد انًظشفٙ ٔرنك إترذاءً يٍ ٚؼرثش الإػلاو انذاػش جضءا لا ٚرجضأ يٍ ا
 .ذثهٛغٓا طادة انذغاب ػهٗ ذثهغّخ ذاسٚ

 
 
 

 إشعاراً بأخذ العلن

 إعى طادة انذغاب:
 سلى انذغاب:

 انراسٚخ:
 ذٕلٛغ طادة انذغاب:

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


